
G E R E D J A  K R I S T E N   P R O T E S T A N  M A L U K U 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering gehouden op zondag 10 juni 2018 in de Beth-Cherem 
Kerk te Oost-Souburg, aanvang 17.00 uur. 

Aanwezig : Mw. J.J. Latupasinalo-Usmany  ) 
   Mw. M.S. Matitaputty-Latuheru ) 
   Mw. S.F. Matitaputty   ) Lid Kerkenraad 
   Mw. T. de Queljoe-Latuheru  ) 
 
   Dhr. A.M. Latuheru   ) 
   Mw. L. de Queljoe   ) Lid Kerkbestuur 
 
   21 gemeenteleden 
 
Afwezig : Dhr. F. Dooms (met kennisgeving) 
   Mw. D. Patty (met kennisgeving) 
 

1. Opening 
 
Dhr. A.M. Latuheru heet de aanwezigen van harte welkom. Mevr. J.J. Latupasinalo 
opent de vergadering met een gebed en mevr. S. Matitaputty leest voor uit Johannes 
14 vers 24-27. 

 
2. Mededelingen 

 
De heer F. Dooms en mevrouw D. Patty hebben zich voor deze vergadering afgemeld. 
De heer H. Latuheru heeft zich voor deze vergadering afgemeld. 

 
3. Goedkeuring notulen vergadering 11 juni 2017 

 
 De notulen worden verder blad voor blad doorgenomen.  

 Blad 1 punt 5:  
Mevrouw J. Hoebeke vraagt waarom een advocaat is ingeschakeld inzake de 
Beheerscommissie (BC). Mevrouw A. Latuheru geeft hier, als lid van de BC, een 
toelichting op.  
De GIM had een achterstand van een aantal jaren. Op herhaaldelijk verzoek de 
achterstand te betalen werd niet gereageerd. Tevens ontbrak een rooster van aftreden. 
Ook stond op elke vergadering van de BC het wijzigen van de kerkdagen van de 3 
kerken op de agenda en elke vergadering ontstond hier een impasse over.  
Omdat dit zo niet langer kon hebben wij als kerk advocaat B. Vader ingeschakeld met 
het verzoek brieven hierover naar de BC te sturen.  
Het sturen van de brieven heeft resultaat gehad. De achterstand van de GIM is 
ingelopen en het wijzigen van de kerkdagen zal niet meer op de agenda worden gezet. 

 Blad 2 punt 10: 
Het antwoord op de vraag van mevrouw C. Waisapy-de Jong inzake eigendom van de 
(gekleurde) kerkkleden antwoordt Mevrouw J. Hoebeke dat dit niet juist is. Haar 
intentie was dat de (gekleurde) kerkkleden voor de 3 kerken bestemd waren. Tijdens 
een huisbezoek van een aantal jaren geleden is door de kerkenraad gevraagd of 
mevrouw Hoebeke de groene kleedjes, op verzoek van de BC, wilde maken in verband 
met slijtage van de oude kleedjes. Zij heeft aan het verzoek voldaan en heeft hiervoor 
(vanuit de BC) een vergoeding ontvangen. De gekleurde kleden heeft zij afgegeven bij 
mevrouw I. Matitaputty met de mededeling dat zij de kleden schenkt aan de kerk. 
Mevrouw I. Matitaputty is er van uitgegaan dat de kleden voor onze kerk bestemd 
waren. Indien de kleden bestemd zijn voor de 3 kerken dan hadden deze aan de BC 
gegeven moeten worden overhandigd. Mevrouw J. Hoebeke zegt dat dit ook de 
bedoeling was. De kleden zullen worden teruggegeven aan mevrouw J. Hoebeke zodat 



zij de kleden zelf aan de BC kan overhandigen. 
Er zijn geen vragen en/of opmerkingen en de notulen worden goedgekeurd onder 
dankzegging aan mevrouw L. de Queljoe voor het opstellen hiervan. 

 
4. Jaarverslag secretaris 2017 
 
 Het jaarverslag werd als bijlage bij de uitnodiging voor deze ALV gevoegd. Er zijn 
 geen vragen en/of opmerkingen. Het verslag wordt dan ook goedgekeurd onder 
 dankzegging aan mevrouw L. de Queljoe voor het opstellen hiervan. 

 
5. Financieel verslag 2017 

 
Ook dit jaar heeft de heer J. de Jong mevrouw L. de Queljoe geholpen met het 
verwerken van de maandelijkse mutatie en het opmaken van het financieel verslag. Dit 
omdat zij (tijdelijk) de werkzaamheden voor het secretariaat, naast de functie van 
penningmeester, moet combineren. Het verslag wordt door de heer J. de Jong 
toegelicht.  
Contributies: er wordt meer ingelopen.  
De rente op de spaarrekening is erg laag. Dit is een algemeen tendens bij banken. 

 De heer K. Latuheru vraagt of het niet mogelijk is om met de bank te praten en te 
kijken wat mogelijk is om meer rente op de spaarrekening te krijgen. Omdat wij al 
jaren klant zijn moet het toch mogelijk zijn meer privileges af te dwingen. Hier zal 
naar worden gekeken. 
De heer M. Carbo vraagt of het niet mogelijk is over te stappen naar een andere bank. 
Hier wordt van afgezien omdat dit teveel administratieve rompslomp geeft. 

 Mevrouw Hoebeke vindt dat er met 2 maten wordt gemeten. Er wordt wel geld 
gereserveerd voor het jaarlijkse etentje voor kerkenraad/kerkbestuur en vrijwilligers 
maar een busreis naar Antwerpen kan niet. De heer Latuheru legt uit dat diegene die 
het mannenkoor uitnodigt voor een optreden dan ook de kosten voor zijn/haar 
rekening dient te nemen. De kosten voor een busreis is ook niet begroot. 
Mevrouw Van de Woestijne vraagt of een gemeentelid ook een goed doel mag 
aandragen voor de kerstcollecte. Nu wordt dit door de catechisanten bepaald. De heer 
Latuheru zegt dat dit zeker mag. Als iemand een  goed doel voor ogen heeft dan kan 
dit aan de kerkenraad worden doorgegeven. 

 Mevrouw C. Waisapy vraagt of het een idee is dat diegene die als collectant is 
ingeroosterd ook samen met de kerkenraad het collecteopbrengst telt (4 ogen 
principe). Dit zal met de kerkenraad worden besproken. 

 De heer A. Latuheru geeft aan dat de begroting van 2017 niet veel afwijkt van de 
werkelijke kosten. Het financieel verslag van 2018 zal worden opgesteld inclusief de 
begroting. 

 Er zijn verder geen vragen en/of opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd met 
 dank aan mevrouw L. de Queljoe en de heer J. de Jong voor het opstellen hiervan. 
 

6. Benoeming kascommissie 
 
De kascontrole commissie, bestond dit jaar uit mevrouw C. van de Woestijne-Talahatu 
en de heer K. Latuheru. Zij hebben de boeken gecontroleerd en een verklaring van 
goedkeuring ondertekend.  
  

 De heer K. Latuheru blijft nog 1 jaar lid en als nieuw lid stelt de heer J. Parinussa zich 
beschikbaar.  
Dhr. A. Latuheru bedankt mevrouw mevrouw C. van de Woestijne-Talahatu en de 
heer K. Latuheru voor het controleren van de boeken. 

 
7. Verkiezing Kerkbestuur 
 
 Dit jaar zijn er geen bestuursleden die reglementair aftreden.  



 De heer A. Latuheru heeft besloten zijn functie als voorzitter per 1 oktober 2018 neer 
 te leggen.  
 Hij is sinds 1985 als bestuurslid en vanaf 1992 als voorzitter bij de kerk betrokken 
 geweest. Hij wil het stokje overdragen aan de jongere generatie.  
 Tevens heeft mevrouw L. de Queljoe besloten haar functie als penningmeester en 
 (tijdelijke) secretaris per 1 oktober 2018 neer te leggen.  
  
 
8. Verkiezing Kerkenraad 

 
  Dit jaar zijn er geen kerkenraadsleden die reglementair aftreden.  

In verband met gezondheidsredenen treden mevrouw I. Matitaputty en mevrouw D. 
Patty af. De uitzegening zal door ds. O.J. Ruff in de dienst van zondag 17 juni 2018 
plaatsvinden.  
 

  
9. Contributie 

 
Er zijn nauwelijks grote achterstanden in de contributie. Het blijft moeilijk om leden 
hierop aan te spreken. Diegenen die een grote achterstand hebben daar zitten wij 
bovenop. Het blijft de verantwoordelijkheid van het lid zelf om geen achterstand op te 
bouwen. Bovendien vergt het erg veel tijd voor de penningmeester om hier constant 
achteraan te moeten. 

 

10. Mededeling kerkenraad/kerkbestuur 

 Impasse Franklin Dooms-kerkenraad. 
 Er is, nadat de impasse is ontstaan, heel veel vergaderd tussen partijen. Alle partijen 
 willen dat het goed blijft gaan met de GKPM. Ook is er beroep gedaan op de roeping 
 van de persoon/personen. De laatste vergadering tussen kerkenraad/-bestuur en 
 Franklin zal op dinsdag 12 juni  plaatsvinden. Hierna zal een brief naar de 
gemeenteleden worden gestuurd zodat we hier een punt achter kunnen zetten. 
 De heer M. Carbo geeft nog aan dat mevrouw Latupasinalo en mevrouw Matitaputty 
 zich niet persoonlijk aangesproken hoeven te voelen. 
 Mevrouw N. Verhage-Patty merkt nog op dat als er duidelijk was gecommuniceerd 
 heel veel leed en verdriet bespaard gebleven had kunnen worden en was deze hele 
situatie niet nodig geweest. 

 

11. Rondvraag 

 Mevrouw A. Wood geeft aan dat wij als klein gemeenschap er alles aan moeten doen 
 om de kerk te behouden. 
 Mevrouw A. Sinay vindt de kerk er vies uit ziet. Zij vraagt hoe dit kan worden 
 opgelost. Dit zal worden doorgegeven aan de BC. 
 De heer J. de Jong vraagt zich af hoe het wordt opgelost als er zich geen kandidaten 
 melden voor een bestuursfunctie. Het huidige bestuur zal gemeenteleden, en dan met 
 name de jongere generatie, actief te benaderen voor een functie. 
 De heer F. Waisapy vraagt waarom, bij het laatste avondmaal, de kerkenraad bleef 
 staan i.p.v. aan te sluiten aan de tafel. Mevrouw J. Latupasinalo legt uit dat als je 
 bedient dan sluit je niet aan. Dit is een verbetering vanuit theologisch achtergrond.  

  



12. Datum volgende vergadering 

 
  In de maand juni 2019 na een dienst van 13.00 uur. 

 
13. Sluiting 

 
 De voorzitter dankt een ieder voor zijn aanwezigheid en vraagt mevrouw I. 
 Matitaputty de vergadering af te sluiten met een gebed. 

   
 

 
 
 

 
    
 
    


